
IZVOD  IZ  ZAPISNIKA 

 
sa II (druge) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 03.08.2017.godine u 
prostorijama Skupštine opštine Herceg Novi sa početkom u 8,30 časova.  
 
Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine koji je podsjetio prisutne da 
je saziv za današnju sjednicu zajedno sa materijalima upućen 24.07.2017.godine svim 
odbornicima, parlamentarnim partijama, predsjedniku Opštine i predstavnicima sredstava javnog 
informisanja. 
Predsjednik Skupštine je obavijestio prisutne da je Stevan Koprivica podnio ostavku na 
odborničku  funkciju pa je Opštinska izborna komisija podnijela izvještaj o popuni upražnjenog 
odborničkog mjesta u Skupštini opštine Herceg Novi: OIK-208-2/17 od 25.07.2017.godine , na 
osnovu čega su  se stekli uslovi da se Vuković Borivoju verifikuje odbornički mandat. 
 
Vesna Samardžić je podnijela ostavku na odborničku funkciju pa je Opštinska izborna komisija 
podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštini opštine Herceg Novi: 
OIK-208-4/17 od 25.07.2017.godine , na osnovu čega su se stekli uslovi  da se Stanišić Dragani 
verifikuje odbornički mandat. 
 
Predsjedavajući je čestitao novoizabranim odbornicima i poželio im uspjeh u radu. 
 
Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je obavijestio odbornike da je naknadno dostavljen materijal 
po tački XX – Izbor i imenovanja, te da su dostavljeni dopune materijala po sledećim tačkama:  

- tačka 6 - Predlog Odluke o izmjenama Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju 
stambenih pitanja državnih službenika i namještenika; 

- tačka 14- Izvještaj o radu DOO ,,Komunalno stambeno’’ Herceg Novi sa Finansijskim 
izvještajem za 2016. godinu sa Programom rada DOO „Komunalno stambeno“  Herceg 
Novi za 2017.godinu; 

- tačka 19- Izvještaj o radu za 2016.godinu JU „Gradski muzej Mirko Komnenović  i galerija 
Josip Bepo Benković“ Herceg Novi, Finansijski izvještaj za 2016.godinu sa Planom i 
Programom rada  JU „Gradski muzej Mirko Komnenović i galerija Josip Bepo Benković“ 
Herceg Novi; 
 

Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da su dostavljeni i stavovi skupštinskih radnih 
tijela. 
 

Aktom broj:01-1-1604/17 od 01.08.2017.godine predsjednik Opštine je dostavio predlog za 
proširenje dnevnog reda  sledećim tačkama: 
-Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju 
privremenih objekata; 



-Predlog Odluke o određivanju mjesečne naknade za zakup prostorija za rad klubova odbornika; 
-Informacija o požarima na Luštici i Prijevoru u periodu od 15.07.2017.godine do 
25.07.2017.godine; 
-Izvještaj o  radu  tehničkog sektora DOO „Vodovod i kanalizacija“  sa Finansijskim izvještajem 
za 2016.godinu i  Izvještajem nezavisnog revizora. 
 
Aktom broj:01-1-1607/17 od 02.08.2017.godine predsjednik Opštine je povukao sa dnevnog reda 
sledeće tačke: 
-Izvještaj o radu  za 2016.godinu DOO „Čistoća“ Herceg Novi sa Finansijskim izvještajem za 
2016.godinu i Programom rada  DOO „Čistoća“ Herceg Novi za 2017.godinu sa Finansijskim 
planom za 2017.godinu. 
-Izvještaj o radu za 2016.godinu JU „Gradska biblioteka i čitaonica“ Herceg Novi, Izvještaj 
prihoda i rashoda za period od 01.01.do 31.12.2016.godine sa  Programom rada za 2017.godinu 
sa Finansijskim planom za 2017.godinu. 
-Izvještaj  o radu JU „Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ za 2016.godinu 
sa Finansijskim izvještajem za 2016.godinu. 
 
Na osnovu člana 147 i 148  Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, u radu Skupštine, kroz 
institut „slobodne stolice“  po sledećim  tačkama predloženog dnevnog reda učestvuju sledeći  
predstavnici NVO sektora, i to kako slijedi: 
 

- tačka 7.- Predlog Odluke o donošenju DUP-a Nemila – poslovna zona- Olivera Doklestić; 
- Tačka 9.- Predlog Odluke o usvajanju Plana upravljanja komunalnim i neopasnim 

građevinskim otpadom za period 2016-2020.g.na teritorji Opštine Herceg Novi – Olivera 
Doklestić;  

- tačka 18- Izvještaj o radu JUK“Herceg fest“ Herceg Novi   za 2016.godinu sa Finansijskim 
izvještajem za 2016 godinu i Plan rada JUK „Herceg fest“ Herceg Novi za 2017.godinu 
Ilija Budeč i  

- -tačka 19.- Izvještaj o radu za 2016.godinu JU „Gradski muzej Mirko Komnenović i 
Galerija Josip Bepo Benković“, Finansijski izvještaj za 2016.godinu sa Planom i 
Programom rada JU „Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ 
Herceg Novi za 2017.godinu.- Ilija Budeč. 

Tok sjednice se fonografski snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio Herceg Novi. 
O Zapisniku sa sjednice stara se Vasilije Bjeletić iz Službe Skupštine. 

 
Nakon izvršene prozivke na osnovu člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 30 
odbornika te da su obezbjeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 
 



Odsutni su sledeći odbornici: Aleksandar Škobalj, Mladen Ivanović, Tatjana Fanfani i Andrija 
Radman. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje Izvod iz Zapisnika  sa I redovne sjednice održane  
dana 08.06.2017.godine, nakon čega je konstatovao da su odbornici uz 28 glasova „za“ i 1 glas 
„uzdržan“ usvojili Izvod iz Zapisnika sa I redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi.  
 
Predsjednik Skupštine stavio je na usvajanje Izvod iz Zapisniksa sa I vanredne sjednice održane 
dana 14.06.2017.godine, nakon čega je konstatovao da su odbornici  uz 27 glasova „za“ i jedan 
glas „uzdržan“ usvojili Izvod iz Zapisnika sa I vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi.  
 
Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje  Izvod iz Zapisnika sa II vanredne sjednice održane 
29.06.2017.godine, nakon čega je konstatovao da su odbornici uz 27 glasova „za“ i 1 glas 
„uzdržan“ usvojili Izvod iz Zapisnika sa II vanredne sjednice Skupština opštine Herceg Novi. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje Predlog za dopunu dnevnog  reda: -Predlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju privremenih objekata, 
nakon čega je konstatovao da  su odbornici uz 20 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“ usvojili  
dopunu dnevnog reda. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje Predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: Predlog 
Odluke o određivanju mjesečne naknade za zakup prostorija za rad klubova odbornika nakon čega 
je konstatovao da su odbornici uz 21 glas „za“ i 9 glasova „uzdržan“ usvojili dopunu dnevnog 
reda. 
 
Predsjednik Skupštine stavio je na izjašnjavanje Predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: 
Informacija o požarima na Luštici i Prijevoru za period od 15.07.2017.do 25.07.2017.godine nakon 
čega je konstatovao da su odbornici uz 22 glasa „za“ i 8 glasova „uzdržan“ usvojili dopunu 
dnevnog reda. 
 
Predsjednik Skupštine stavio na usvajanje Predlog za dopunu dnevnog reda tačkom: Izvještaj o 
radu tehničkog sektora DOO „Vodovod i kanalizacija“  sa finansijskim izvještajem za 2016.godinu 
i Izvještajem nezavisnog revizora, nakon čega je konstatovao da su odbornici uz 19 glasova „za“ 
i 11 glasova „uzdržan“ usvojili dopunu dnevnog reda.  
 
Proceduralno je reagovao odbornik Slobodan Radović koji je istakao da materijali za sjednicu 
nijesu blagovremeno dostavljeni odbornicima te da zbog toga odbornici ne mogu da kvalitetno 
zauzmu stavove i uzmu učešće u radu Skupštine. 
 



Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Predlog dnevnog reda u cjelini i konstatovao da 
su odbornici uz 21 glas „za“ i 9 glasova „uzdržan“ usvojili sledeći  
 
 

D n e v n i   r e d 

1.-Predlog Odluke o Završnom računu Budžeta opštine Herceg Novi za 2016.godinu. 
2.-Predlog Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi. 
3.-Predlog Odluke o zaradama lokalnih funkcionera Opštine Herceg Novi. 
4.-Predlog Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u Opštini Herceg Novi.  
5.-Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju naknada za rad odbornika i 
drugih lica koje bira i imenuje Skupština opštine Herceg Novi.  
6.-Predlog Odluke o određivanju mjesečne naknade za zakup prostorija za rad klubova 
odbornika.  
7.-Predlog Odluke o izmjenama Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih 
pitanja državnih službenika i namještenika.  
8.-Predlog Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju 
privremenih objekata.  
9.-Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana NEMILA- poslovna zona.  
10.-Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a “Blaca-Jošica” za kat.parcele 351, 352, 
353/1 I 353/2 K.O. Jošica. 
11.-Predlog Odluke o usvajanju Plana upravljanja komunalnim i neopasnim građevinskim 
otpadom za period od 2016-2020.godine na teritoriji  Opštine Herceg Novi.  
12.-Predlog Odluke o prodaji katastarske parcele br. 346/2 K.O. Sutorina radi kompletiranja  
urbanističke parcele.  
13.- Predlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju “Parking servis” Herceg Novi DOO Herceg 
Novi.  
14.-Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću 
“Sportski centar” – Igalo. 
15.-Predlog Odluke o određivanju odbornika koji pristvuju zaključenju braka. 
16.-Informacija  o požarima na Luštici i Prijevoru u periodu od 15.07.2017. godine do 
25.07.2017.godine. 
17.-Izvještaj  o radu DOO ,,Komunalno stambeno’’ Herceg Novi sa Finansijskim izvještajem za 
2016. godinu sa Programom rada DOO “Komunalno stambeno” Herceg Novi  za 2017.godinu. 
18.-Izvještaj o radu  tehničkog sektora DOO “Vodovod i kanalizacija” sa Finansijskim izvještajem 
za 2016.godinu i Izvještajem nezavisnog revizora.  
19.-Izvještaj  o radu JUK “Herceg fest” Herceg Novi  za 2016.godinu sa Finansijskim izvještajem 
za 2016.godinu i Plan rada JUK “Herceg fest” Herceg Novi za 2017.godinu. 
20.-Izvještaj  o  radu za 2016.godinu JU “Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo 
Benković, Finansijski izvještaj za 2016.godinu  sa Planom i Programom rada JU “Gradski muzej 
Mirko Komnenović I Galerija Josip Bepo Benković” Herceg Novi za 2017.godinu. 



21.-Izbor i imenovanja. 
- Predlog Rješenja o  razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut i propise Skupštine opštine 
Herceg Novi. 
-Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za budžet i finansije Skupštine opštine 
Herceg Novi. 
-Predlog Rješenja o  razrješenju i imenovanju predsjednika Odbora za planiranje i uređenje 
prostora Skupštine opštine Herceg Novi. 
-Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i člana Odbora za imovinsko pravna 
raspolaganja Skupštine opštine Herceg Novi.  
-Predlog Rješenja o  razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene  djelatnosti Skupštine 
opštine Herceg Novi. 
-Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju dva člana Odbora za turizam i privredni razvoj 
Skupštine opštine Herceg Novi. 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti  na Rješenje potpredsjednika Opštine Herceg Novi o 
imenovanju izvršnog direktora “Komunalno stambeno” DOO Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora “Sportski centar Igalo”- 
Igalo o izboru izvršnog direktora. 
- Predlog Rješenja o imenovanju Opštinske izborne komisije Herceg Novi u stalnom sastavu.  
- Predlog Rješenja o imenovanju Žirija za dodjelu nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa ograničenom odgovornošću 
“Komunalno stambeno” Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa ograničenom odgovornošću 
“Čistoća” Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa ograničenom odgovornošću 
“Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora  “Parking servis” DOO Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa ograničenom odgovornošću 
“Sportski centar Igalo” – Igalo. 
- Predlog  Rješenja o izboru članova Odbora direktora Društva sa ograničenom odgovornošću 
Društva za izgradnju vodovodne i kanalizacione infrastrukture u Opštini Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja o imenovanju Savjeta Javne ustanove kulture “Herceg fest” Herceg Novi.  
- Predlog Rješenja  o obrazovanju Savjeta Javne ustanove “Gradska biblioteka i čitaonica” Herceg 
Novi.  
- Predlog Rješenja o obrazovanju Savjeta Javne ustanove “Gradski muzej Mirko Komnenović i 
galerija Josip Bepo Benković”. 
22. Odbornička pitanja i odgovori.  
      I 
Odbor za Budžet i finansije uz tri glasa “za” i jedan glas “uzdržan” predlaže Skupštini opštine 
Herceg Novi da Predlog Odluke o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi za 2016. 
godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  



 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi za 2016.godinu, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi dala je 
v.d.sekretar Sekretarijata za finansije turizam i ekonomski razvoj, Irena Vučković koja je istakla 
da je Budžet  realizovan u visini od 83%  u odnosu na planirani. 
 
Odbornik Boris Seferović je mišljenja da smanjenje kapitalnog dijela Budžeta u iznosu od 3 
miliona evra predstavlja odgovornost prethodne vlasti. 
 
Odbornik Živko Krunić  smatra da je Budžet za 2016. godinu bio potrošački sa dosta neizmirenih 
obaveza, lošim planiranjem i nedomaćinskim gazdovanjem. 
 
Odbornik Mirko Džuović je mišljenja da je Budžet za 2016. godinu krajnje rasipnički i potrošački 
te je iznio podatak da se  ¼ Budžeta  odnosi na zarade zaposlenih. 
 
Odbornik Dragan Janković smatra da ima opravdanih razloga za kritiku finansiranja lokalne 
samouprave za prethodnu godinu ali je istakao brojne sudske sporove koje je Opština vodila a koji 
su nastali u dužem vremenskom periodu te da problematika viška zaposlenih traje već duži niz 
godina. 
Na izlaganje odbornika Dragana Jankovića usledila je replika odbornika Mirka Džuovića. 
 
Odbornica Maja Bakrač je negodovala zbog činjenice da se obimni materijali za dopunu dnevnog 
reda dostavljaju neposredno prije početka sjednice Skupštine opštine te podvukla da se ne može 
spočitavati DPS-u nekontrolisano zapošljavanje u organima lokalne uprave. Ona je kritikovala 
sadašnju vlast da je za kratko vrijeme kadrovski počistila lokalnu upravu te da DPS  u prethodnom 
periodu nije imao značajno  učešće u vršenju lokalne vlasti.  
 
Uzimajući učešće u drugom krugu odbornik Boris Seferović je istakao da je DPS imala značajno 
učešće u izvršnoj  i zakonodavnoj vlasti.  
 
Odbornik Dragan Janković je istakao da je  u  funkciji potpredsjednika obavljao dužnost 
predsjednika Opštine  iz dobro poznatih razloga, te da je u odnosu na 2000. godinu kada je broj 
zaposlenih bilo svega 96,  2015 godine taj broj se popeo na 250 službenika i namještenika. 
 
Odbornica Tamara Vujović je postavila pitanje gdje su 3 miliona eura od ,,Azmonta’’ jer isti nisu 
iskazani kroz kapitalne investicije niti kroz Završni  račun Budžeta. 
 



Završno izlaganje dala je sekretar Sekretarijata za finansije, turizam i ekonomski razvoj, Irena 
Vučković nakon čega je predsjednik Skupštine  stavio na izjašnjavanje Predlog Odluke i 
konstatovao da Skupština opštine Herceg Novi uz 10 glasova “za” i 18 glasova “protiv” nije 
donijela Odluku o Završnom računu Budžeta za 2016.godinu.  

II 
Odbor za Budžet i finansije uz tri glasa “za” i jedan glas “uzdržan”  predlaže Skupštini opštine 
Herceg Novi da Predlog Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o zaduženju Opštine Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 
proceduru. 
 
Uvodno izlaganje po Predlogu Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi dala je Irena 
Vučković,sekretar Sekretarijata za finansije, turizam  i ekonomski razvoj.  
 
Odbornik Boris Seferović je saopštio da se radi o preuzetoj obavezi iz prethodnog perioda te da su 
ove obaveze naslijeđene od prethodne vlasti i naglasio da će podržati ovu Odluku. 
 
Učešće u raspravi je uzeo i odbornik Miladin Vidaković koji je postavio pitanje koliko je  sredstava 
opredijeljeno za sporazumni prestanak radnih odnosa službenika i namještenika kao i pitanje 
izmirenja sudskih odluka, nakon čega je predsjednik Skupštine stavio na izjašnjavanje Predlog 
Odluke i konstatovao da je Skupština opštine uz 19 glasova”za” i 9 glasova “protiv” donijela 
 

  O d l u k u 
o zaduženju Opštine Herceg Novi 
 
                III  i  IV 
 

Odbor za Budžet i finansije jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o zaradama lokalnih funkcionera Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za Budžet i finansije jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u  Opštini Herceg Novi, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o zaradama  lokalnih funkcionera Opštine Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u 
skupštinsku proceduru.  
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o zaradama lokalnih službenika i namještenika u  Opštini Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  



 
Uvodno izlaganje u objedinjenoj raspravi po Predlogu Odluke o zaradama lokalnih funkcionera 
Opštine Herceg Novi i Predlogu Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u opštini 
Herceg Novi dala je Jovanka Lepetić iz Službe za upravljanje ljudskim resursima. Ona je istakla 
da su odluke usklađene sa Zakonom o zaradama u javnom sektoru da su dobile saglasnost resornog 
ministarstva te da su u njih ugrađeni određeni korektivni faktori kako ne bi došlo do smanjivanja 
najnižih zarada. 
 
Odbornica Simonida Kordić je istakla da je u odnosu na privredu koja je zbrisana, državna i lokalna 
uprava izgleda  preglomazna i prenatrpana zaposlenim. Predložena Rješenja u odlukama  
predstavljaju udar na službenike i namještenike pogotovo na izvršni kadar čija zarada iznosi oko 
300 eura dok je u isto vrijeme potrošačka korpa u iznosu oko 800 eura, iz čega na ovaj  način 
proizilaze brojni socijalni problemi. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predložene odluke i konstatovao da je Skupština 
opštine Herceg Novi (jednoglasno)  uz 23 glasa “za”  donijela  
 

O d l u k u 
o zaradama lokalnih funkcionera Opštine Herceg Novi 

 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Predlog Odluke o zaradama lokalnih službenika 
i namjštenika i konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi (jednoglasno) uz 23 glasa ,,za’’ 

donijela  
 

O d l u k u 
o zaradama lokalnih službenika i namještenika u Opštini Herceg Novi 

 
      V 
Odbor za Budžet i finansije jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o izmjenama  i dopunama Odluke o određivanju naknada za rad odbornika i drugih lica 
koje bira ili imenuje Skupština opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o izmjenama i  dopunama Odluke o određivanju naknada za rad odbornika i drugih lica koje bira 
i imenuje Skupština opštine Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku 
proceduru. 
 
Povodom Predloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju naknada za rad 
odbornika i drugih lica koje bira i imenuje Skupština opštine Herceg Novi, odbornica Nevena 
Keković je mišljenja da ovo nije trenutak za povećanje ove vrste nadoknade i istakla da odbornički 



rad predstavlja pre svega čast i obavezu  a tek nakon toga rad koji zaslužuje odgovarajuću 
nadoknadu.  
 
Odbornik Boris Seferović je ukazao da odbornici za svoj rad ulažu odgovarajući napor i angažman. 
 
Nakon toga uslijedile su replike na kojima su učešća uzeli odbornici Dragan Šimrak i Saša 
Kulinović. 
 
Uzimajući učešće u drugom krugu  odbornica Nevena Keković je istakla da  se radi  o 
populističkim izjavama predstavnika vladajuće koalicije a osvrnula se i na medijsku pažnju koja 
je posvećena  podjeli udžbenika osnovcima i istakla da je osnovno obrazovanje besplatno. 
 
Na izlaganje odbornice Nevene Keković usledila je replika odbornika Miladina Vidakovića.  
 
Odbornica Tamara Vujović je podržala predloženu Odluku i  istakla da se rad odbornika treba i 
adekvatno nagraditi, te da je besplatna podjela udžbenika osnovcima praksa koju treba nastaviti. 
Presdjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predlog Odluke i  konstatovao da je Skupština uz 
19 glasova “za” i 10 glasova “uzdržan” donijela  
 
 

Od l u k u 
 

o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju naknada za rad odbornika i drugih lica koje bira i 
imenuje Skupština Opštine Herceg Novi 

 
 
 
 
 
 
 

VI 
Odbor za  Budžet i finansije jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o određivanju mjesečne naknade za zakup prostorija za rad klubova odbornika, stavi u 
skupštinsku proceduru.  
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o određivanju mjesečne naknade za zakup prostorijja za rad klubova odbornika, stavi u skupštinsku 
proceduru.  



Povodom Predloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju mjesečne naknade za 
rad klubova,Predsjednik Skupštine je nakon izjašnjavanja da je Skupština uz 27 glasova “za”  i  2 
glasa “uzdržan” donijela  
 

O d l u k u 
o određivanju mjesečne naknade za zakup prostorija za rad klubova odbornika 

 
VII 

Predsjednik Opštine Stevan Katić je na osnovu člana 102 stav 3 Poslovnika Skupštine opštine 
Herceg Novi, povukao iz skupštinske procedure predlog Odluke o izmjenama Odluke o učešću 
Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja državnih službenika i namještenika u  Opštini 
Herceg Novi.  
 
        VIII 
Uvodno izlaganje po Predlogu Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o postavljanju građenju 
i uklanjanju privremenih objekata dala je sekretar Sekretarijata za prostorno planiranje i 
izgradnju, Marina Sekulić. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje i konstatovao  da je Skupština opštine Herceg 
Novi uz 19 glasova “za”   i  9 glasova “uzdržan” donijela  

 
O d l u k u 

o izmjenama  i dopunama Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju privremenih objekata 
 

                   IX 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o donošenju Detaljnog urbanističkog plana Nemila- poslovna zona, usaglašen sa Zakonom i Sta- 
tutom stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Službenik Sekretarijata za prostorno planiranje i izgradnju Dragica Damjanović je vodila 
prezentaciju uz stručno obrazloženje predloga Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana 
Nemila – poslovna zona.  
 
Odbornica Gordana Rajović je zatražila dodatna pojašnjenja i objašnjenja koja se odnose na 
dostavljeni predlog Odluke. 
 
Uzimajući učešće u raspravi, predstavnik Nevladinog sektora Olivera Doklestić je istakla da ovaj 
plan ne smije biti usvojen jer je izrađen bez dobre osnove parametara, te da isti nije na pravi način 
vrednovao tehnički sistem  koji se odnosi na čistoću  i  vodosnabdijevanje. 
 



Sekretar Sekretarijata za prostorno planiranje i izgradnju Marina Sekulić je istakla da je predloženi 
plan dobio pozitivno mišljenje na stratešku procjenu uticaja na životnu sredinu. 
 
Na zahtjev Kluba odbornika Novska lista, predsjednik Skupštine je u 11,10 minuta odredio pauzu 
u trajanju od 5 minuta.  
 
Skupština je nastavila sa radom u 11,20 minuta, predsjednik Skupštine je konstatovao da je 
prisutno 27 odbornika te da Skupština može punovažno da radi  i odlučuje. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje predlog Odluke i konstatovao da je Skupština 
opštine Herceg Novi uz 15 glasova “za”  i 14 glasova “uzdržan”donijela  
  

O d l u k u 
o donošenju Detaljnog urbanističkog plana Nemila – poslovna zona 

 
Razmatrajući Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana Nemila- poslovna zona, 
Skupština opštine Herceg Novi je 15 glasova “za”, 7 glasova “protiv” i 2 glasa “uzdržan” donijela   
 
                       Z a k lj u č a k  
Obavezuje se nadležni Sekretarijat za prostorno planiranje i izgradnju, da stupi u kontakt sa 
obrađivačem Plana i da od njega zahtjeva dokumentaciju i odgovore na pitanja o kojima su se čule 
dileme, nejasnoće i eventualna odstupanja sa stanjem u planskom dokumentu i stanja na terenu, i 
da u slučaju utvrđivanja bilo kakvih odstupanja, hitno obavijesti Skupštinu opštine Herceg Novi 
kako bi planski dokument u najkraćem mogućem roku stavila van snage.  
 
  
         X 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o donošenju izmjena i dopuna DUP-a “Blaca Jošica” za kat.parcele 351,352,353/1  i 353/2, K.O. 
Jošica usaglašen sa Zakonom i  Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a “Blaca – Jošica”  za 
kat parcele. 351, 352, 353/1 i 353/2 K.O. Jošica dao je Saša Vujović iz Agencije za izgradnju i 
razvoj Herceg Novog, nakon čega je predsjednik Skupštine konstatovao da je Skupština 
jednoglasno uz 27 glasova “za”  donijela 
 

O d l u k u 
o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana  “Blaca – Jošica”za kat. parcele 

351, 352, 353/1 i 353/2 K.O. Jošica 
 



      XI 
Odbor za komunalno stambenu djelatnost  jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
Predog Odluke o usvajanju plana upravljanja komunalnim i neopasnim građevinskim otpadom od 
2016-2020. godine na teritoriji Opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi (jednoglasno) uz 27 
glasova “za” donijela  
 

O d l u k u 
o usvajanju Plana upravljanja komunalnim i neopasnim građevinskim otpadom za period od 

2016-2020.godine na teritoriji Opštine Herceg Novi 
 
 
      XII 
Odbor za budžet i finansije uz 3 glasa “za” i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o prodaji kat.parcele 346/2  K.O. Sutorina radi kompletiranja urbanističke 
parcele, stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da predlog Odluke 
o prodaji kat.parcele br. 346/2 K. O. Sutorina radi kompletiranja urbanističke parcele usaglašen sa 
Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi, bez rasprave uz 21 
glas “za” i 6 glasova “uzdržan” donijela 
  

O d l u k u 
o prodaji katastarske parcele 346/2 K.O. Sutorina radi kompletiranja urbanističke parcele 

 
 
 

 
      XIII 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke 
o izmjenama Odluke o osnivanju “Parking servis” Herceg Novi  DOO Herceg Novi, usaglašen sa 
Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
Odbornik Ranko Konjević uzimajući učešće u raspravi po predlogu Odluke o izmjenama Odluke 
o osnivanju “Parking servis” Herceg Novi DOO Herceg Novi je istakao da je Odluka neutemeljena 
u Zakonu iz razloga da novi Odbor direktora nema predstavnika zaposlenih, koji se na ovaj način 
diskriminišu, te da se narušava dosadašnja praksa rada  po kojoj su zaposleni imali svoga 
predstavnika u organu upravljanja.  



 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Predlog Odluke i konstatovao da je Skupština uz 
20 glasova “za”  i 9 glasova “protiv” donijela  
 

O d l u k u 
o izmjenama Odluke o osnivanju “Parking servis” Herceg Novi DOO Herceg Novi 

  
XIV 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi uz 19 glasova”za”  i 
10 glasova “protiv” donijela 

 
O d l u k u 

o izmjeni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću “Sportski centar Igalo” – 
Igalo 

 
XV 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština opštine Herceg Novi bez rasprave 
(jednoglasno) uz 29 glasova ,,za’’ donijela 
 

Odluku 
o određivanju odbornika koji prisustvuju zaključenju braka 

 
      XVI 
Odbor za komunalno stambenu djelatnost uz 1 glas “za” , 2 glasa “protiv” i 2 glasa “uzdržan” nije 
zauzeo stav po Izvještaju o radu sa finansijskim izvještajem DOO ,,Komunalno stambeno’’ Herceg 
Novi sa  Programom rada DOO “Komunlano stambeno” Herceg Novi” za 2017.godinu. 
 
Odbornica Nevena Keković je istakla da je Program rada “Komunalno stambeno” za 2017 godinu 
realan ali ujedno i ambiciozan nakon čega je Predsjednik Skupštine stavio na usvajanje Informaciju 
i konstatovao da Skupština opštine Herceg Novi  uz 11 glasova “za”, 18 glasova “protiv” i 1” 
uzdržan” nije prihvatila Izvještaj o radu sa finansijskim izvještajem DOO ,,Komunalno stambeno’’ 
Herceg Novi sa  Programom rada “Komunalno stambeno”DOO Herceg Novi za 2017.godinu. 
 
        XVII 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da Skupština opštine  Herceg Novi uz 1 glas”za”, 18 glasova 
“protiv” i 11 glasova “uzdržan” nije prihvatila  Izvještaj  o radu tehničkog sektora DOO “Vodovod 
i kanalizacija” sa finansijskim izvještajem za 2016.godinu i Izvještajem nezavisnog  revizora. 
                  XVIII 



Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Izvještaj o 
radu JUK “Herceg fest” Herceg Novi za 2016. godinu sa Finansijskim izvještajem za 2016.godinu 
i Planom rada JUK “Herceg fest” Herceg Novi za 2017.godinu stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Odbornik Dragan Janković je povodom Izvještaja o radu Javne ustanove kulture “Herceg fest” 
Herceg Novi za 2016.godinu sa finansijskim Izvještajem za 2016. godinu i Planom rada JUK 
“Herceg fest” Herceg Novi za 2017. godinu  istakao da je učinjen značajan pomak u radu ove 
ustanove i izrazio zahvalnost svim zaposlenim koji su unapredili njen rad. 
 
Uzimajući učešća u raspravi predsdtavnik  NVO - Ilija Budeč je izrazio žaljenje zbog činjenice da 
je kuća Iva Andrića već dvije godine zatvorena.  
 
Odbornica Simonida Kordić je podržala napore NVO sektora koji se odnose na valorizaciju kuće 
Iva Andrića i istakla da kultura nije samo potrošač već da ona ima i ekonomski efekat. 
 
Odbornica Gordana Rajović je mišljenja da je Herceg Novi koji je prepoznatljiv kao grad kulture 
u dugom nizu godina stagnirao na ovom polju te da se u protekle dvije godine kroz brojne kulturne 
umjetničke sadržaje taj utisak popravio na bolje.  
 
Direktor  JUK “Herceg fest” Stevan Koprivica je istakao značaj ove ustanove kao krovne ustanove 
kulture grada, i zatražio da kuća Iva Andrića nađe svoje određenje u kulturnim dešavanjima grada. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Informaciju i konstatovao da Skupština opštine 
Herceg Novi uz 11 glasova “za” i  19 glasova “protiv” nije prihvatila I z v j e š t a j o radu JUK 
“Herceg fest” Herceg Novi za 2016.godinu sa Finansijskim izvještajem za 2016.godinu i Planom 
rada  JUK” Herceg fest” Herceg Novi za 2017.godinu. 
 
 
 
      XIX 
Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da  Izvještaj 
o radu za 2016.godinu JU “Gradski muzej Mirko Komnenović  i Galerija Josip Bepo Benković” 
Herceg Novi, Finansijski izvještaj za 2016.godinu sa Planom i Programom rada JU “Gradski muzej 
Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković “ za 2017.godinu, stavi u skupštinsku 
proceduru.  
Povodom Izvještaja o radu  i Finansijskog izvještaja za 2016.godinu i Programa rada za 
2017.godinu Javne ustanove ,,Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković  Herceg 
Novi’’,direktor Đuro Prijić je istakao da je poslije dugogodišnjeg zanemarivanja ove ustanove 
kulture, Muzej uređen, Galerija se  sređuje, inventar je popisan te da je uveden u red  



funkcionisanju ove ustanove. Podržao je ideju predstavnika NVO Ilije Budeča da se zapuštena 
kuća Iva Andrića uredi i privede svojoj namjeni. 
 
Odbornica Nada Karadžić je iznijela podatke o radu ove ustanove i pohvalila napore koje  su 
zaposleni u proteklom periodu izvršili u pogledu afirmacije kulture i kulturnih sadržaja grada. 
 
Odbornica Nevena Keković je postavila pitanje, čemu služi ovako afirmativna diskusija o radu 
ustanova kulture ako će na kraju izjašnjavanje skupštinske većine biti negativno.  
 
Odbornik Nenad Sekulić je poželio da novi odbori i savjeti budu bolji od prethodnih. 
 
Odbornica Gordana Rajović,  postavila je pitanje novoj vlasti kako će izvršiti depolitizaciju i 
departizaciju rada ustanova  kulture te da ponude bolje i  kvalitetnije kadrove za vođenje ustanova 
kulture.  
 
Odbornik Dragan Šimrak je istakao da su Đuro Prijić i Stevan Koprivica doprinjeli vraćanju 
kulture koja je bila razorena devedesetih godina prošlog vijeka. 
 
Usledile su replike u kojem su učestvovali odbornici Dragan Šimrak, Gordana Rajović, Slobodan 
Radović i Nevena Keković, nakon čega je predsjednik Skupštine stavio na izjašnjavanje i 
konstatovao da Skupština opštine Herceg Novi uz 11 glasova “za” ,  17 glasova “protiv”  i dva 
glasa “uzdržan” nije prihvatila   I z v j e š t a j  o radu za 2016.godinu JU “Gradski muzej Mirko 
Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković” Herceg Novi , Finansijski izvještaj za 2016.godinu 
sa Planom i programom rada JU “Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo 
Benković” Herceg Novi za 2017.godinu. 
 
 
 
 
     
      XX 
Informaciju o požarima na Luštici i Prijevoru u periodu od 15.07.2017.do 25.07.2017.godine dao 
je načelnik Službe zaštite Zlatko Ćirović, koji je istakao da je potrebno unaprediti oskudan vozni 
park kojim raspolaže Vatrogasna jedinica. 
 
Odbornica Simonida Kordić je istakla da je ovo područje osetljivo na ovakve pojave te ukazala  na 
nužnost rješavanja pitanja protivpožarne zaštite.Naglasila je da je potrebno na osnovu procjena i 
iskustava iz ranijeg perioda izraditi elaborat protivpožarne zaštite te ukazala na  potrebu da  lokalna 
zajednica iznađe sredstva za nabavku opreme i sredstava kako bi se uspješno borili sa požarima na 
teritoriji Opštine Herceg Novi.  



 
Odbornik Živko Krunić je pohvalio rad i angažovanje službenika Službe zaštite i istovremeno 
naglasio potrebu pravljenja protivpožarnih pojaseva kako bi se u budućnosti   na   teritoriji koje 
bude zahvaćen požarima isti mogli lako lokalizovati.  
 
Odbornica Gordana Rajović je uputila pohvale Vatrogascima i zatražila da se dostave sve 
neophodne potrebe Službe zaštite kako bi jedinica mogla uspješno da funkcioniše. 
 
Zlatko Ćirović je informisao odbornike da Služba zaštite pred svaku sezonu izrađuje Plan 
protivpožarne zaštite na teritoriji opštine Herceg Novi. 
 
Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je konstatovao da su odbornici primili k znanju  

Informaciju 
o požarima na Luštici i Prijevoru od 15.07.2017.do 25.07.2017.godine. 

 
 
      XXI 
  Povodom tačke dnevnog reda - Izbor i imenovanja, Predsjednik Skupštine je stavio na 
izjašnjavanje i konstatovao da je: 
 

- Skupština opštine Herceg Novi uz  27 glasova “za”  (jednoglasno) je donijela Rješenje o 
razrješenju i imenovanju člana Odbora za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi.  

  
- Skupština opštine Herceg Novi uz  27 glasova “za”  (jednoglasno) je donijela Rješenje o 

razrješenju i imenovanju člana Odbora za Budžet i finansije Skupštine opštine Herceg 
Novi.  

 
- Skupština opštine Herceg Novi je uz 27 glasova ,,za’’ ( jednoglasno) donijela Rješenje o 

razrješenju o imenovanju Predsjednika Odbora za planiranje i uređenje prostora Skupštine 
opštine Herceg Novi.  

 
- Skupština opštine Herceg Novi je uz 27 glasova ,,za’’ ( jednoglasno) donijela  Rješenje o 

razrješenju i imenovanju Predsjednika i člana Odbora za imovinso pravna raspolaganja 
Skupštine opštine Herceg Novi.  
 

- Skupština opštine Herceg Novi je uz 27 glasova ,,za’’ ( jednoglasno) donijela Rješenje o 
razrješenju i imenovanju člana Odbora za društvene djelatnosti Skupštine opštine Herceg 
Novi.  

 



- Skupština opštine Herceg Novi je uz 27 glasova ,,za’’ ( jednoglasno) donijela Rješenje o 
razrješenju i imenovanju 2 člana Odbora za turizam i privredni razvoj Skupštine opštine 
Herceg Novi. 

 
- Skupština opštine Herceg Novi uz 12 glasova “za” i  17 glasova “protiv” nije dala 

saglasnost na Rješenje podpredsjednika Opštine Herceg Novi o imenovanju izvršnog 
direktora “Komunalno stambeno” DOO Herceg Novi.  
 

- Skupština opštine Herecg Novi uz 11 glasova “za” i  18 glasova “protiv” nije dala 
saglasnost na Rješenje o davanju saglasnosti na Odluku direktora “Sportski centar Igalo”- 
Igalo o izboru izvršnog direktora.      

 
- Skupština opštine Herceg Novi je uz 29 glasova ”za”  (jednoglasno) donijela Rješenje o 

imenovanju Opštinske izborne komisije Herceg Novi u stalnom sastavu. 
 

- Skupština opštine Herceg Novi je uz  28 glasova “za” (jednoglasno) donijela Rješenje o 
imenovanju Žirija za dodjelu Nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi.  
 

U objedinjenoj raspravi o imenovanju članova Odbora direktora privrednih društava  i Savjeta 
javnih  ustanova čiji je osnivač Opština Herceg Novi,  odbornik  Dragan Janković je istakao da su  
statutima privrednih društava i javnih ustanova propisani uslovi za razrješenje dosadašnjih članova 
odbora i savjeta, te istakao da sadašnji sastavi odbora direktora nemaju predstavnika zaposlenih. 
Ukazao je na činjenicu da su predloženi kandidati bez  radne i  profesionalne biografije koja je 
uslov za imenovanje u savjete javnih ustanova kulture.  
 
Predsjednik Skupštine Miloš Bigović je istakao da donijete Odluke još nijesu stupile na snagu, da 
se predlozi Rješenja nalaze u zakonskim okvirima, te naglasio potrebu dostavljanja biografija 
predloženih članova odbora direktora i savjeta javnih ustanova.  
 
Odbornik Petar V. Porobić je izrazio negodovanje na činjenicu da se kadrovi predlažu isključivo 
po političkom opredjeljenju a da se pri tome ne uzimaju drugi kriterijumi i reference koji 
predloženi kandidat treba da posjeduje.  
 
Uslijedile su replike u kojoj su učestvovali odbornici: Maja Bakrač, Tamara Vujović i predsjednik 
Skupštine Miloš Bigović. 
 

- Skupština opštine Herceg Novi je uz 18 glasova “za” i  11 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću 
“Komunalno stambeno” Herceg Novi.  
 



- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 10 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o imenovanju članova  Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću 
“Čistoća” Herceg Novi.  
 

- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 10 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću 
“Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi.  
 

- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 11 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora društva “Parking servis”  DOO Herceg 
Novi.  

 
- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 11 glasova “protiv” donijela 

Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću  
“Sportski centar Igalo”- Igalo. 
 

- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 11 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću – 
Društva za izgradnju vodovodne i kanalizacione infrastrukture u Opštini Herceg Novi. 
 

- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 11 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o imenovanju Savjeta Javne ustanove kulture “Herceg fest” Herceg Novi. 

 
- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 11 glasova “protiv” donijela 

Rješenje o imenovanju Savjeta Javne ustanove “Gradska biblioteka i čitaonica Herceg 
Novi” 
 

- Skupština opštine Herecg Novi je uz 18 glasova “za” i 11 glasova “protiv” donijela 
Rješenje o obrazovanju Savjeta Javne ustnove “Gradski muzej Mirko Komnennović i 
Galerija Josip Bepo Benković’’. 

 
XXII 

Na II redovnoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi postavljena su sledeća odbornička 
pitanja: 
ODBORNICA   NADA KARADŽIĆ: 
U  ime  organizoatora “Jazz Bay” festivala – Herceg Novi postavljam odborničko pitanje i  tražim 
odgovor u pisanoj formi. 
 



“Prije četiri godine počeli smo sa organizacijom džez festivala, koji je zahvaljujući dobrom 
odabiru učesnika sa međunarodnom reputacijom i njihovim umjetničkim dometima zauzeo 
primarno mjesto u manifestacijama od značaja za promociju, kako Herceg Novog tako i Crne Gore. 
Kao i prethodnih godina  pored koncerata istaknutih džez  muzičara akcentovane su edudkativne 
radionice za približavanje džeza mladim naraštajima i stvaranje mogućnosti da uz predavače iz 
Amerike i Njemačke izgrađuju pravilnu interpretaciju džeza. 
Razvojnom i pokretačkom strategijom nastojimo da ovaj projekat održi kvalitet i da stremi ka 
visoko postavljenom cilju, da svjetski poznati džez muzičari svojim nastupima privuku ljubitelje 
ove vrste muzike, veliki broj posjetilaca  i prolaznika radionica, ali i promociji Herceg Novog, kao 
prostoru pogodnom za kulturna dešavanja.”Jazz Bay” je 2016.godine, uz festivale “Gitar art” i 
“Brunu Špiler”, po preporuci Savjeta za kulturu, uvršten u manifestacije od značaja za kulturnu i 
turističku promociju grada, koji se finansiraju iz opštinskog Budžeta. 
Planirani finansijski plan za ovu godinu je 22.650,00 eura od čega smo obezbjedili sponzorstvo  u 
visini od 1.650,00 eura. 
Radeći na kvalitetu  i visokom nivou umjetničkog sadržaja ovogodišnjeg festivala, uz džez  
muzičare iz Amerike, dogovoren  je i preciziran nastup jednog od globalno vodećih džez muzičara- 
Duška Gojkovića (Njemačka), koji bi trebao sa Big bendom RTS da nastupi  na Kanli kuli 26. 
avgusta. 
Kako ove godine nismo na listi manifestacija od prioriteta postavljam pitanje, koji je to interes da 
se ukine jedna kulturna manifestacija koja promoviše grad kao kulturni centar na svjetskoj karti 
džez  festivala? 
Hoće li ova lokalna samouprava, koalicije Demokrata, Demokratskog fronta, Socijalističke 
narodne partije i Novske liste da postave priznata i prepoznata po ukidanju jednog izuzetno 
značajnog muzičkog projekta za Herceg Novi”? 
 
ODBORNIK MIRKO DŽUOVIĆ: 
1.- “Koliko  je ljudi zaposleno u organu lokalne samouprave, javnim ustanovama i preduzećima 
čiji je osnivač Opština Herceg Novi, za vrijeme prethodne vlasti”? 
Molim odgovor u pisanom obliku. 
 
2.-“Molim da mi se dostavi finansijsko stanje potraživanja i stanje obaveza Opštine Herceg Novi 
na dan primopredaje dužnosti predsjednika Opštine”?. 
Molim odgovor u pisanom obliku. 
 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na saradnji i konstatovao da je sjednica završila sa 
radom u 13,25 časova.  
 
 
 Broj:02-6- 
Herceg Novi, _________2017.godine  



 
 
 
        VD SEKRETAR       PREDSJEDNIK 
   Milovan Benderać,s.r.       Miloš Bigović,s.r.  
 

 


